

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

蕭國興出類拔萃獎
Shamson Zeall Outstanding Award (2020-2021)

目的 Aim

此獎項由聯合書院校友蕭國興先生捐資成立，旨在鼓勵本院有特殊學習需要的同學積極學習，並發展個人才能。

This award was established through a generous donation of Mr. Shamson Zeall, an alumnus of United College. It aims at encouraging and supporting UC students with special education needs in their pursuits of academic excellence and continued personal development.

獎額及獎金 Number and Value

獎額二至三名，每名港幣六千元。

There are 2-3 awards, in the amount of HK\$6,000 each.

申請資格 Eligibility

1. 已獲中大學生事務處或專科醫生確認為有特殊學習需要的聯合書院本科生均可申請。
UC undergraduate students who have special education needs, certified by the University's Office of Student Affairs or registered doctors specializing in the appropriate fields, are eligible to apply.
2. 申請人在學業上須成績優良，並在全人發展方面有理想表現。
Applicant should have attained a good academic record and be able to show achievement in whole person development.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人在學業及課外活動的表現。
Students' performance in academic and extra-curricular activities will be the main criteria for award.
2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批，如沒有合適人選，獎項可能會被撤回。
Applications will be vetted by a panel appointed by the College's Scholarships and Student Finance Committee. If there are no suitable candidates, the scholarships will be withdrawn.

申請辦法 Application

請於 2020 年 10 月 19 日至 11 月 6 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網頁 (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=10775268>) 申請。

Please apply online at the United College webpage (<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=10775268>) during the period from 19 October to 5:30pm of 6 November 2020.